



路政署合約編號：HY/2012/07

屯門至赤鱸角連接路－南面連接路高架道路段

通告

翔東路（鄰近港鐵小蠔灣車廠）臨時交通管理措施

為配合屯門至赤鱸角連接路－南面連接路高架道路段工程，一段鄰近港鐵小蠔灣車廠的翔東路（詳見圖一）將延續設立工地出入口（詳見圖一）至 2019 年 2 月底，以便進行工程。有關道路將會設置適當臨時交通指示路牌，指示道路使用者有關臨時交通安排。

因工程引起不便之處，敬請原諒。如有查詢，請致電 24 小時熱線 7773-7771 或與本公司高級項目經理鄺肇偉先生(電話：9372-0082)聯絡。

 **Gammon**
金門建築有限公司
2019 年 1 月 18 日



Highways Department Contract No. HY/2012/07

Tuen Mun-Chek Lap Kok Link-Southern Connection Viaduct Section

18 January 2019

NOTICE

Temporary Traffic Arrangement at Cheung Tung Road (near MTR Siu Ho Wan Depot)

For the construction of Tuen Mun - Chep Lap Kok Link - Southern Connection Viaduct Section project, site accesses (See figure 1 ) will continue to be provided along a section of Cheung Tung Road near MTR Siu Ho Wan Depot (See figure 1 ) until end February 2019 to facilitate the works. Appropriate temporary traffic signs will be installed for guiding the road users.

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please call our 24-hour Hotline 7773-7771 or contact our Senior Project Manager Mr Gary Kwong at 9372-0082.



Gammon Construction Limited

圖一
Figure 1

翔東路 (鄰近港鐵小蠔灣車廠) 臨時交通管理措施
延續至2019年2月底

TEMPORARY TRAFFIC ARRANGEMENT AT CHEUNG TUNG ROAD (NEAR MTR SIU HO WAN DEPOT)
EXTENDS TO END FEBRUARY 2019

